
Οι οικιστές του Γαζίου στον Κ. Μαμουλάκη

Πέμπτη, 4 Αυγούστου 2011
  Συνάντηση με το προεδρείο του συλλόγου οικιστών Γαζίου είχε ο δήμαρχος Μαλεβιζίου
Κώστας Μαμουλάκης, παρόντος και του αντιδημάρχου Χ. Κουτσογιάννη. Κατά τη
συνάντηση τέθηκε το θέμα του υπό διαβούλευση νομοσχεδίου για τα αυθαίρετα και
εκφράστηκαν οι προβληματισμοί και των δυο πλευρών. 
Ο δήμαρχος Μαλεβιζίου, εξέφρασε τη σύμφωνη γνώμη του στις περισσότερες
παρατηρήσεις των οικιστών και υποσχέθηκε ότι, μετά από πληρέστερη ενημέρωση και ων
δυο πλευρών, θα προσπαθήσει να συμβάλει στην προσπάθεια εξεύρεσης κοινά αποδεκτής
λύσης.
       Άλλωστε στην ευρύτερη περιοχή του Γαζίου, το πρόβλημα της αυθαίρετης δόμησης
είναι κάτι περισσότερο από αισθητό, αφού υπάρχουν αρκετές χιλιάδες αυθαίρετα
κτίσματα.
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